
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 28. juni 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 334
Vil ministeren redegøre for den forventede proces for forhandlinger med folketingets 
partier om den fremtidige indretning af stormflodsordningen, så den også hjælper de dan
ske lystbådehavne? Og vil ministeren skitsere, hvordan det kunne se ud, hvis stormflods
ordningen indrettes således, at de danske lystbådehavne i fremtiden vil være dækket 
under stormflodsordningen? Endeligt bedes ministeren redegøre for, om de danske lyst
bådehavne er inkluderet i de pågående drøftelser med Folketingets partier om, hvordan 
stormflodsordningen skal indrettes.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette Abildgaard 
(KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Abildgaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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